
 
 
 
 
 
 

   
 

 
 
Foreløpig protokoll 
Møte: Brukerutvalget Vestre Viken HF 
Møtedato: 23.08.24 
Tidspunkt: 1000-1500 
Sted: Brakerøya 
Møteleder:  Rune Kløvtveit 
Deltakere: Fra Brukerutvalget: 

Rune Kløvtveit , Elisabeth Schwencke, Mark Miller, Gudrun Breistøl, David C. 
Hemmingsen, Jan Helge Tuv, Toril Naper Hauge, Christine Malmberg 

Fra ungdomsrådet: 
Ayse Iclal Øzsatici, Elenor Iversen 
Fra Administrasjonen:  
Kurt Kleppe Josefsen (koordinator)| 
Innledere/gjester: 
Snorre Birk Gundersen og Eirin Nyhus-Jensen (sak 86/24) 
 
Forfall: 
Nasim Rizvi, Anne-Lise Kristensen 

 
 

Sak nr. Sak/merknad 

80/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 

81/24 Protokoll brukerutvalgets møte 4. juni 
 
Vedtak/kommentarer: 
Godkjent 
 

82/24 Referat arbeidsutvalgets møte 13. august 
 
Vedtak/kommentarer:  
Godkjent 
 

83/24 Saker til orientering, innkommet post 
• Mail om Psykisk helse og rus 
• Mail om prioritering av pasienter i Drammensområdet 



 
 
 
 
 
 

   
 

• Status økonomi 
• Referat Ungdomsrådet 050624 
• Protokoll BU HSØ - juni 2024 
• Dictate (klinisk behandlingsstudie) 
• Tilleggsdokument til oppdrags- og bestillerdokument 

 
Vedtak/kommentarer: 
 
Mail om Psykisk helse og rus 
Det tas til orientering at det tas opp i eget møte med Gudrun, Christine i et eget møte 
med ledelsen i PHR. Erfaringer fra møtet tas i neste BU-møte 
 
Mail om prioritering av pasienter i Drammensområdet 
Henvendelsen er sendt Brukerutvalget til orientering. Henvendelsen tas til orientering. 
 
Status økonomi 
Neste AU møte innspill til budsjett. Alle må sende inn regninger månedlig. 
 
Referat Ungdomsrådet 050624 
Tas til orientering 
 
Protokoll BU HSØ - juni 2024 
Tas til orientering 
 
Tilleggsdokument til oppdrags- og bestillerdokumentet 
Det tas opp i neste møte i Brukerutvalget hvor vi ber fagdirektør delta. 
 

84/24 Oppnevninger prosjekt, råd og utvalg 
 
Det er mottatt henvendelse fra Bærum sykehus i forhold til brukermedvirkning i 
prosjektet: Dictate (klinisk behandlingsstudie) 
 
Dictate 
Henvendelse fra Bærum sykehus hvor de spør om brukermedvirkning i forhold til 
behandling av utposing på tykktarm. Brukerutvalget stiller seg bak forskningsprosjektet. 
Det forutsettes at det ikke går på bekostning av pasient- og pårørendesikkerhet. 
Dokumenter er lagt i Teams.  
 
Vedtak/kommentarer: 
Brukerutvalget takker for informasjon om tilbudet og er enig med avdelingen at det ikke 
er behov for brukerrepresentant fra BU i dette arbeidet. 
 
 

85/24 Konferanser, seminarer  



 
 
 
 
 
 

   
 

Ingen invitasjoner 
 

86/24 Pasientreiser Hallingdal 
 
Vedtak/kommentarer: 
Brukerutvalget har fått en forespørsel fra en privatperson i forhold til pasientreiser fra 
Hallingdal. Det som det er snakk om er manglende tilgang til eventuelt ledige plasser på 
helseekspressens ruter. Klinikkdirektør Snorre Birk Gundersen og avdelingssjef Eirin 
Nyhus-Jensen deltok på møtet og orienterte om sakskomplekset. Sentralt for 
pasientreiser er henvisningen som de har mottatt fra behandler. Det er i hovedsak 
medisinske tilstander som utløser hvilken transport som kan benyttes til sykehusbesøk, 
men trafikkmessige forhold kan også vektlegges. Brukerutvalget ser det viktig at 
behandlere er bevist på sitt ansvar og at Pasientreiser tilstreber at behandlere har god 
oversikt over deres ansvar. Presentasjon fra innledningen følger med som vedlegg. 
 

87/24 Høring nasjonale råd for bruker og pårørendemedvirkning i psykisk helse og rus 
Informasjon og valg av arbeidsgruppe 
 
Lenke til dokumentene: 
https://napha.no/nasjonale_faglige_raad_brukermedvirkning 
  
https://www.helsedirektoratet.no/horinger/nasjonale-faglige-rad-for-bruker-og-
parorendemedvirkning-i-rus-og-psykisk-helsefeltet#kontaktinformasjon 
 
Vedtak/kommentarer: 
Brukerutvalget ønsker å gi en høringuttalelse. 
Gudrun og Elenor danner en arbeidsgruppe og lager et utkast til innspill hos alle i 
utvalget. Tas det til behandling i BU 15. oktober. 
 
 

88/24 Kontinuerlig forbedring – veien videre 
 
Vedtak/kommentarer: 
Det er litt utfordrende å jobbe med kontinuerlig forbedring i Brukerutvalget. Skal vi 
fortsette med prosjektet eller skal vi konsentrere oss om andre måter å forbedre arbeidet 
i brukerutvalget på? 
 
Hva er det vil ønsker å oppnå med å være som brukermedvirker i LSU? 
Hva skal til for at medlemmer i Brukerutvalget skal fungere godt i LSU? 
Er det et behov for en oppdatert gjennomgang av hele helsefellesskapet? 
David og Gudrun jobber videre med prosjektet og kommer med innspill til 
aksjonspunkter. Dette tas opp i neste møte i Brukerutvalget. 
 

89/24 Erfaringsutveksling og arbeidsmåter i BU 
 

https://nor01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fnapha.no%2Fnasjonale_faglige_raad_brukermedvirkning&data=05%7C02%7CKurt.Kleppe.Josefsen%40vestreviken.no%7C4c56ba73dcdb4c485c8808dcb53393c5%7C7f8e4cf071fb489ca3363f9252a63908%7C0%7C0%7C638584480328716236%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=gx8k2J8%2F7mh6mAAz5YuWv8KancsGFJMVKZ0CVfgdyC8%3D&reserved=0
https://nor01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirektoratet.no%2Fhoringer%2Fnasjonale-faglige-rad-for-bruker-og-parorendemedvirkning-i-rus-og-psykisk-helsefeltet%23kontaktinformasjon&data=05%7C02%7CKurt.Kleppe.Josefsen%40vestreviken.no%7C4c56ba73dcdb4c485c8808dcb53393c5%7C7f8e4cf071fb489ca3363f9252a63908%7C0%7C0%7C638584480328726905%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=K80Xkenvo6%2FXYMcNYwsD8NGbtDaTYwKis%2BcF1Rc8law%3D&reserved=0
https://nor01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helsedirektoratet.no%2Fhoringer%2Fnasjonale-faglige-rad-for-bruker-og-parorendemedvirkning-i-rus-og-psykisk-helsefeltet%23kontaktinformasjon&data=05%7C02%7CKurt.Kleppe.Josefsen%40vestreviken.no%7C4c56ba73dcdb4c485c8808dcb53393c5%7C7f8e4cf071fb489ca3363f9252a63908%7C0%7C0%7C638584480328726905%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=K80Xkenvo6%2FXYMcNYwsD8NGbtDaTYwKis%2BcF1Rc8law%3D&reserved=0


 
 
 
 
 
 

   
 

Medlemmene har i denne perioden deltatt på 
 

• Carematrix evaluering HSØ  
• Behovsstyrt poliklinikk  
• Prosjektmøte DHO VVHF og Kommunene  
• Arbeidsgruppe kontinuerlig forbedring LMS  
• Folkemøte om kreftbehandling og kreftomsorg i Kongsberg  
• Arbeidsmøte med Drammen sykehus ang DHO prejournal  
• Arbeidsmøte med Drammen sykehus ang DHO rygg og henvisninger   
• Arbeidsgruppemøte kontinuerlig forbedring   
• KKU PHT(juni),  
• pasientrelaterte saker AMB,  
• KKU PHT 

 
Vedtak/kommentarer: 
Brukerutvalget støtter forslaget om endringer i rutiner slik at medlemmene sender inn 
forslag til saker i AU møtet. Dette slik at vi får diskutert møtene godt. Frist for å sende inn 
forslag er fredagen før AU. Første frist er 30. August. Send også inn forslag til saker du 
ønsker skal tas opp i Brukerutvalget. 
 

90/24 Kommende møter   
• Styrets årsplan  
• “Monsterarket” 
• Utkast til møteplan for 2025 

91/24 Eventuelt 
 
Digital hjemmeoppfølging 
Kan Brukerutvalget ha en rolle i forhold til å presentere de nye mulighetene for 
befolkningen? Utfordringen er kanskje mest i forhold til helsepersonell? BU ønsker å 
være mer i loopen i forhold til å få frem mulighetene og det ønskes diskusjon med 
kommunikasjonsavdelingen. 
 
Parkering (korttid) NSD 
Det er behov for korttidsplasser for pårørende som skal slippe av pasienter. Det sjekkes 
opp status. 
 
Vask av senger 
Det ble gitt en kort orientering om rutiner for vask av sykehus på NSD. 
 
Pasientsikkerhetsuka 
I neste møte i BU diskuteres rollen under pasientsikkerhetsuka. 

 Omvisning  
 

 


